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Radny Miasta Wtoclawek

Wtoclawek, 24 sierynia 20t7 t.
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W imieniu mieszka6c6w Wloclawka, zwracam siq z proSbq o przeanalizowanie mo2liwo5ci

zagospodarowania zdekapitallzowanego boiska, kt6re znajduje siq pomiqdzy blokami przy ul.

Wienieckiej, Budowlanych iChemikdw. Obecny stan tego boiska zagra2a bezpieczefstwu jego

uiytkownik6w. W decydowany spos6b odbiega od standard6w jakoSci tego typu obiekt6w

znajdujacych siq w naszym mie6cie.

W zwiqzku z powy2szym proszq o uwzglqdnienie w planach finansowych miasta modernizacji

boisk oraz organizacjq nowego 0g6lnodostQpnego ogr6dka jordanowskiego.


